
 

 
Funder-Kragelund Skole  
Skolebestyrelsesmøde  
 
Dagsorden: Tirsdag den 21. september 2021 kl. 19.00-21.30 
i mødelokalet på afdeling Funder.  
Der serveres kaffe og kage under mødet. 
 
 
Ordstyrer: Anja Andersen 
Referent: Mette Thule Frank  
  
Deltagere: Mette Gisselbæk, Inger Gryet, Anja Andersen, 
Jakob Nielsen, Lotte Kirkegaard, Marlene Bøjlesen, Marie 
Louise Drengsgaard, Lise Dahl, Charlotte Juhl Andersen, 
Mette Thule Frank 
 
 
Afbud fra:Tor Westerheim, Lotte Kirkegaard 
 
  
O: Orientering 
D: Debat 
B: Beslutning 

 
 
Dagsorden:  
19.00-19.05 1. Godkendelse af dagsorden (B) 
Beslutning   

Godkendt 
 
 

19.05-19.10 2. Godkendelse af referat fra sidste møde  (B) 
Beslutning   

Godkendt 



 
 

19.10-19.30 3. Meddelelser (O) Kl. 19.10-19.30 
 
Formand/næstformand: Ingen meddelser 
 

- Husk kursus 27. september. Mette og Lotte er tilmeldt.  
- Tilbagemeldinger fra forældremøderne:  

Forslag om skolemad. Mette Gisselbæk taler med Jan fra 
klubhuset. 
 God stemning på forældremøderne. Der skal være tid til at tale 
sammen som forældregruppe på møderne. Opmærksomhed på 
balancen mellem overordnet information og information omkring 
skolehverdagen. Godt oplæg omkring digital dannelse på 2. og 3. 
årgang. 

- Er der flere tilbagmeldinger fra forældre repræsentanter, der 
ønsker at blive suppleanter i bestyrelsen?  Jacob Østergaard, 
Stine Rye Isager og Louise Bruun Christensen vil gerne være i 
skolebestyrelsen. Vi kontakter dem for at lave en fordeling af 1., 
2. og 3. suppleant. De kan evt. deltage i bestyrelsesmøder alle 3 
frem til skolebestyrelsesvalget. 

 
 
Orientering fra ledelsen: 

- Proces for navn og logo:  
Vi skyder processen i gang en formiddag i efteråret for hele 
skolen. Efterfølgende udskrives en konkurrence omkring navnet, 
og der skal nedsættes en dommerkomité. Der er kommunale 
kriterier for valg af navn.  

- Personale: Orientering omkring en personalesag. 
- Corona: Der bliver ikke testet på skolen, men der henvises til de 

regionale testcentre.  
- Digital dannelse i indskolingen: Vi vil invitere til et 

forældrearrangement omkring digital dannelse i januar.   
- Projektuge, lejrskole og studietur: Der efterspørges mere 

information omkring projektugen på afd. Funder, så man har 
mulighed for at forberede børnene hjemme. Obs på ugeplaner på 
alle årgange. 

- 6. årgang har haft en god tur til Ahl-hage. 7. årgang havde en god 
tur til Paradislejren og 9. årgang en god tur til København. 

- Fotografering af bestyrelsen til næste møde:   



- Elevråd: der er valgt elevrådsrepræsentanter i de fleste klasser. 
Vi ønsker, at der er elevrepræsentanter med på 
skolebestyrelsesmøderne.  

 
 
Medarbejderrepræsentatener: 

- Arbejdet med Trivsel på tværs . Vi er i gang og AKT-gruppen har 
oprettet undersøgelser i klassetrivsel.dk, som de enkelte 
klasselærere kan supplere, så vi får børnenes perspektiv med i 
vurderingen, når vi har klassekonferencer i efteråret. 

- Personalearrangement: Vi har haft en god pædagogisk weekend 
til Skarrildhus 27-28.8, hvor vi fredag arbejdede med skolens 
værdier. Lørdag arbejdede det pædagogiske personale med co-
teaching strategier og samarbejdet mellem flere voksne i 
rummet samt procesværktøj til understøttelse af samarbejdet. 

 
Elevrepræsentanter: 
 
 
Andre:  

Beslutning  Opfølgning på værdiarbejdet sker i MED-udvalget. 
 
 

19.40-20.00 (O/B) 
 
Opfølgning på principper fra sidste møde 
 

- Tilbagemelding fra Tor  
- Charlotte fremlægger en oversigt på mødet over skolens 

nuværende principper  
- (nedsættelse af arbejdsgruppe, der ønsker at arbejde med 

ændringer/nye principper) 
 

  
 

Beslutning  Til næste skolebestyrelsemøde den 23.11 arbejder vi med skolens 
principper i grupper. Mødet udvides med en time, så mødet er fra kl. 
17-20.  

 
 
 



 
20.00-20.10 (O) 

Ønske til emner og fastlæggelse af dato for skolebestyrelsens 
årsberetning i maj  
 
 
 

Beslutning  På bestyrelsesmødet den 23.11 arbejder en af arbejdsgrupperne med 
idéer til et arrangement i forbindelse med årsberetningen i maj. 
 
 

20.10-20.30  (O/B)  
 
Drøftelse af fordeling af arbejdsopgaver i bestyrelsen samt 
bestyrelsens ønsker til dette arbejde.  
  

- Arbejdet med FNs- verdensmål (udskudt)  
- Arbejde med Skolen uden skældud (udskudt) 
- Digitaldannelse  

 
 

Beslutning  Vi udsætter processen til senere på året. 
 

20.30-21.00 (O) 
 
Byggeproces 

- Flytning til pavillionerne  
- Afprøvning af inventar  
- Indkøb at nyt udstyr til lokalerne/IT  

 
 

Beslutning  Pavillionerne er klar til indflytning.  Mandag fra uge 43 skal vi afgive 
Lærkehuset. Flytningen bliver lørdag i uge 42. 
Skabe til opbevaring i pavillioner skal indkøbes. 
Der indkøbes nye flytbare skærme. 

21.00-21.15   (O) 
Ansættelse af nyt personale :  
Sagsfremstilling: Vi har fået en opsigelse, og ser i ledelsen se på et 
stillingsopslag med den rette fagsammensætning. 
 



Nedsættelse af ansættelsesudvalg: Anja, Mette og Inger vil gerne 
være med i ansættelsesudvalget. 
 

Beslutning  Der bliver ansættesessamtaler den 27.10, hvor der skulle ha´været 
skolebestyresesmøde. 
 
Bestyrelsesmødet den 27.10 lægges sammen med mødet den 23. 11. 
 

21.15-21.20  Evt.  
 
 
 

 
Møde i Dialogforum tirsdag den 26. oktober: Hvem deltager ? Formand eller formand 
og Charlotte deltager.  
Punkter til næste skolebestyrelsesmøde 23.november.   


